
' I N H E T S T R A L E N D E L I C H T D E R O F F E R V A A R D I G H E I D ' 

aktie na 1937 niet kon worden voortgezet. Het zou toch jammer zijn 
als de universiteit de extra inkomsten uit de busjesaktie vigeer zou 
moeten missen. Lag het niet meer voor de hand de huidige, goed 
functionerende organisatie in stand te houden en de aktie na 1 9 3 7 -
eventueel in gev^^ijzigde vorm-te continueren? Mevrouw Verdam zelf 
was sterk geporteerd voor voortzetting, maar meende tevens dat de 
kwestie met behoedzaamheid aan de orde moest worden gesteld. 

44 Dit blijkt uit de notulen van de vergadering van directeuren van 15 
mei 1936, waarvoor ook mevrouw Verdam en haar echtgenoot waren 
uitgenodigd. Gevraagd naar haar mening over de voortzetting van de 
busjesaktie, merkte zij onder meer op, 'dat reeds meermalen op de 
jaarvergadering van het busjes-comité naar plannen van het bestuur 
daaromtrent werd gevraagd; de moeilijkheid bij het geven van een 
antwoord daarop is gelegen in het kiezen van het juiste tijdstip daar-
voor, aangezien, mocht te vroeg bekend worden dat het bestuur op 
het standpunt staat, dat de actie behoort te worden voortgezet, er ge-
vaar zou kunnen ontstaan voor inzinking, gedurende de nog overblij-
vende maanden; ook zou er ontstemming kunnen komen onder de 
dames, die zich voor niet langer dan tot 1937 voor het werk beschik-
baar stelden.' Na diskussie werd besloten dat op de vrouwenbijeen-
komst tijdens de komende vu-dagen in Haarlem alleen zou worden 
meegedeeld, dat het bestuur voor voortzetting van de aktie was en dat 
het hierover met directeuren overleg wilde plegen. 

Tijdens de jaarvergadering van vu-plan 1937, op i juh 1936 in de 
Gemeentelijke Concertzaal te Haarlem, bleek dat mevrouw Verdam 
zich geen zorgen had hoeven maken. De vergadering stemde niet 
alleen voor voortzetting van de aktie, maar toonde zich zelfs 'geest-
driftig' over het bestuursvoorstel. Nog geen dag later kwam er een 
reaktie van Colijn, die ondanks zijn ministerschap nog steeds presi-
dent-directeur van de vu was. Mede op verzoek van mevrouw Verdam 
liet hij bij de opening van de jaarvergadering van de Vereeniging we-
ten, dat ook binnen het college van directeuren gedacht werd aan een 
mogelijke voortzetting van de busjesaktie. Sprekend over de 'manlij-
ke actie voor de Vrije Universiteit', constateerde hij 'naast rijken ze-
gen ook wel van teleurstellingen te moeten gewagen'. Om de mannen 
aan te sporen had hij een 'pittige opmerking' voor hen in petto: 'Er 
kan zooveel als wij maar willen. Daarvan getuigt b.v. de arbeid van ons 
vrouwencomité met zijn busjes. Nu onze vrouwen (...) het laatste jaar 


